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ZÁPIS 
z jednání předsednictva 

čj. CSAP/2023/0643 
 
místo konání:  Dům světla, online 
datum a čas konání: 21.03.2022 od 16:00 hodin 
 
přítomni:  Petr Kalla (PK), Robert Hejzák (RH), Jiří Pavlát (JP), Tomáš Rieger (TR), 

Zofia Bartovská (ZB) 
omluveni:  - - - 
hosté:   Zdeněk Kurka (ZK) za KK 
zapisovatel:  Július Szabó (JS) 
 
 

1) Projednání výroční zprávy - je potřeba doplnit NAPO, případně další informace, které ve výroční 

zprávě chybí. Namátkově například Projekt Nadace O2. 

Informace k finanční stránce výroční zprávy. Vhodné by bylo konat členskou schůzi až v květnu, 
kvůli dofakturaci za předchozí rok – daňově výhodnější. Rozepsat ostatní. Bude ještě dodáno roze-
psané, aby se dokázalo odpovědět dotazům na členské schůzi. Diskuze. 
Předsednictvo pošle e-mail členům s návrhem výroční zprávy, s výsledovkou a s komentářem vý-
sledovky. 
 

2) Agenda ŘDS: 

a. Vyšel projekt MPSV Housing First, 32 měsíců, bydlení HIV pozitivních českých i uprchlíků, 

nadstavba azylového bydlení, budou na tuto dobu dva nové úvazky: sociální pracovníci,  

b. Nové sociální služby kontakt+, chemshelp byly schváleny,  

c. Vyšel projekt na testování drogově závislých u Úřadu vlády 

d. Krácena dotace z MZČR, reálně o 20 % méně. 

e. Úspora energií zafungovala, máme vratky na energiích. 

f. Další projekty požádány: placení léčby uprchlíků bez pojištění, stabilizace personálu v re-

gionech – buddies,  

 
Předsednictvo bere na vědomí a schvaluje dva nové úvazky v odstavci a.: 
hlasování PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 
 

3) Národní program HIV/AIDS 

Dle dostupných informací je v připomínkovém řízení, jde do vlády, bude schvalován vládou. RH 
pošle, co bylo a co nebylo akceptováno. Otázka je, zda máme šanci ještě ovlivnit. PK: přes zmo-
cenkyni? JP: má obavu, že aparát je rezistentní, včetně ověřených kontaktů.  
 

4) Akční program Prahy 

Měli bychom zkusit navázat kontakt s novou radní HMP pro zdravotnictví (pí. Udženia), pokusí se 
JP přes původní radní Johnovou, TR přes své struktury. 
 

5) PK info o přijetí likvidačního zůstatku po likvidované neziskovce SNAD (cca 30.000,- Kč). 
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6) JP info o vzniklé unie sociálních služeb, stali jsme se členy kvůli aktuální situaci na MPSV (vyjedná-

vání o metodikách, grantech apod.). Předsednictvo zvalo na vědomí. 

7) PK: Jednání s Davidem Janků, zvážit do budoucna rozšíření spolupráce zejména v oblasti lob-

bingu. JP: Již jsme nabídli dříve, ale byl vytížený. Musíme se tedy podívat po zdrojích, jak ho fi-

nancovat, např. z projektů EU. 

 
8) Studie na DS, najít a znovu poslat předsednictvu (JP). 

 
9) RH: setkání HIV center, aktualizace guide lines se ještě nebude dělat (ZB), obecně se plánuje, ale 

ne na nejbližší schůzce. RH: bylo by dobré to otevřít. Otevřít také telemedicínu. ZB: Zatím pro to 

není příliš prostoru v české medicíně. RH: je potřeba to ale otevřít, aby se na telemedicíně začalo 

pracovat. Také je potřeba otevřít věstník, naše návrhy ohledně poučení pacienta nebyly akcepto-

vány, odůvodnění ale není pravdivé. Bylo by dobré poslat oficiálně dopis na SIL. Článek do pozi-

tivně o aktuálním stavu – možnost odmítnutí podpisu. 

a. Zákon o zdravotních službách, připomínky k zákonným povinnostem HIV+, zjisti přes Fo-

šuma, hygieničku 

b. Léky domů, PK: Zatím žádný posun, musím znovu kontaktovat, aby se oživilo. 

c. EMIS 20/23: Zřejmě nebude, možná bychom měli udělat českou verzi. JP: Měli bychom 

trvat na tom, aby toto platil stát. RH: Ano, ale musíme na to tlačit, protože jsou to cenná 

data. Je potřeba kontaktovat hygieničku alespoň jako první krok.  

d. EATG zástupce RH, připravuje se guidline, ukazuje se, že nikdo neví, jak moc se již využívá 

doxycyklin (doxypep). JP: můžeme zkusit svým dotazníkem zjistit.  

e. Migranti – dostáváme ještě platbu? JP: Zatím nejsou nové smlouvy, snad jen Gillead. ZB: 

Problém je, že většina nemocnic to s  pojišťovnami nemá nasmlouvané. Jediné místo, kde 

to zřejmě je, je Ústí nad Labem. 

f. Zkusit oslovit Pitoňáka, jestli by pro nás nezpracoval studii. 

 

Jednání ukončeno v 17:45. 

 

 

Zápis vyhotovil: Július Szabó    Zápis ověřil: Petr Kalla 
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